
 

 

 

 

Till kommunfullmäktige Danderyd 

 

 

Interpellation till fastighetsnämndens ordförande angående tillgrepp av da-

torer i Stocksundsskolan 
 

Den dominerande nyheten i lokaltidningen Mitti:s nummer 6, 3 februari, var datorstölden i 

Stocksundsskolan. Inte bara en stöld utan tydligen två då gärningsmännen senare återkom och 

tillgrep surfplattor. Det inträffade är ur flera aspekter otrevligt och ledsamt. Skall datorerna 

återanskaffas innebär det ytterligare en utgift liksom att elevernas lärande och datormognad 

påverkas negativt. Till detta kommer också det traumatiska för skolans personal och elever att 

ha utsatts för brott. När man läser artikeln i Mitti uppstår nedanstående frågor vilka önskas 

besvarade. 

 

1. Hur var tillträdesskyddet ordnat? Larmning, kameraövervakning och rondering? 

2. Avses några åtgärder vidtas med anledning av det inträffade och i så fall vilka resp när? 

 

 

 

Danderyd 11 februari 2015 

 

 

 

Jörgen Elfving (C)  

Ledamot av kommunfullmäktige 

 


